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Abstract (en)
A stacker for transferring and recovering a plurality of works formed of a fabric in an external apparatus. Works are each held at a plurality of
positions spaced apart from one another and transferred by a roller conveyor (1). A table (102) facing the conveyor (1) from below supports the
works conveyed by the conveyor (1), moves away from the position opposing the conveyor (1) when a work is conveyed to a predetermined position,
and lets the work fall onto a receiving tray (105). <IMAGE>

Abstract (fr)
Gerbeur servant a transférer et a récupérer une pluralité d'ouvrages formés d'un matériau dans un appareil externe. Chacun des ouvrages est
supporté au niveau de plusieurs endroits séparés les uns des autres, puis est transféré par un transporteur a rouleaux (1). Une table (102) faisant
face au transporteur (1) par en-dessous supporte les ouvrages acheminés par le transporteur (1), s'éloigne de la position opposée au transporteur
(1) lorsqu'un ouvrage est transporté vers un endroit prédéterminé, puis laisse tomber l'ouvrage sur un plateau récepteur (105).
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